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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Почетна диплома на БТПП за проект "Bean Bags for the Planet" Националният конкурс за най-добър младежки
стартъп 2022г., организиран от Стопанския факултет на Софийски университет "Св. Климент Охридски" и Фондa на
фондовете, привлече значителен интерес. Самостоятелно и в екипи, кандидати от различни университети от
цялата страна представиха вдъхновяващи идеи за бизнес и иновации в сферата на устой... 

Конференция "Зелената сделка - иновации, инвестиции и справедлив преход" започва днес в столицата. Форумът
ще бъде открит от президента Румен Радев. Зелената сделка и значението ѝ за българското общество и
икономиката ще бъдат във фокуса на разговорите по време на дискусията. От началото на годината и особено
през последните месеци, в условията на енергии?на криза и предстоящите дебати около прил... 

Конференция "Зелената сделка - иновации, инвестиции и справедлив преход" започва днес от 09:30 часа в "София
Ивент Център", бул. "Черни връх" 100, ет. 3. Това съобщиха от медийния портал DIR.BG и специализирания сайт за
енергетика, екология и икономика 3e-news.net, които за втора поредна година организират мащабното събитие
със специално внимание върху зелената трансформация и инструментите за сп... 

Партньорите по проект Smart Youth (Strategic Management, Agility and Right Technologies for Youth), сред които е
Българската търговско-промишлена палата (БТПП), разработиха набор от информационни материали, насочени
към млади предприемачи, желаещи да повишат своите цифрови умения, както и да придобият знания за
управлението на кризи и прилагането на гъвкави бизнес модели. Документите, които са на... 

Заглавие: Добри перспективи за младежки стартъпи в България
Дата: 10.06.2022 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Конференция за зелената сделка ще има в София днес
Дата: 10.06.2022 06:59
Медия: 24 Часа

Заглавие: Конференция "Зелената сделка - иновации, инвестиции и справедлив преход" ще се проведе днес в
София
Дата: 10.06.2022 06:30
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Проект Smart Youth насърчава цифровото предприемачество и устойчивия бизнес
Дата: 09.06.2022 15:32
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Каролайн Гилби е "Винена личност на Балканите" 2022 в 11-то издание на Балканския международен
винен конкурс

https://www.bcci.bg/news/18809
https://www.24chasa.bg/region/article/11780455
https://www.bta.bg/bg/news/economy/279553-konferentsiya-zelenata-sdelka-inovatsii-investitsii-i-spravedliv-prehod-sht
https://www.bcci.bg/news/18810
https://novini.bg/biznes/media-i-reklama/722922


Британският винен експерт Каролайн Гилби MW бе обявена за "Винена личност на Балканите" по време на
официалната гала вечеря след успешното приключване на единадесетото издание на Балканския международен
винен конкурс (The Balkans International Wine Competition, BIWC). Специалното отличие се присъжда за втора
година, като миналогодишният носител на титлата – нидерландецът Робърт Блом, също присъств... 

На 13.06.2022 г. от 11.00 часа в залата на Търговско промишлена палата Добрич (ул. "България" № 3) ще бъде
представена "ОБЩА СТРАТЕГИЯ ЗА КУЛТУРЕН ТУРИЗЪМ В ТРАНСГРАНИЧНИЯ РАЙОН КОНСТАНЦА -ДОБРИЧ ".
Тя е разработена по проект ROBG-456 "Хършова-Добричка, заедно по красивия път на устойчивото развитие, чрез
трансгранична култура", финансиран от Програма ИНТЕРРЕГ V-A Румъния-България 2014-2020 г.Прис... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Българската компания "Трейс Груп Холд" АД е водещият партньор в консорциума, който ще строи 30 километра от
ЛОТ-2 на магистралата от Плоещ до Бузъу, съобщават от Посолството на България в Букурещ. Договорът на
стойност 255 млн. евро е най-големият, сключван досега от българска фирма в Румъния. Изпълнителният
директор на "Трейс Груп Холд" АД инж. Боян Делчев подписа договора в присъствието на извън... 

Производителят на пластмасови опаковки за храни "Теда пак" вече е собственост нта CEECAT Capital и заедно
планират да растат. Семейните фирми като цяло са ревниви към собствеността и рядко допускат външни
инвеститори. Едно от изключенията е производителят на пластмасови опаковки "Теда пак". Преди няколко месеца
компанията с оборот от 40 млн. лв. привлече интереса на фонда CEECAT Capital, който веч... 

IA Focus · FOCUS TEX 26_05_2022 Мартина Кръстева, старши мениджър "Продукти и услуги" във Vivacom, в интервю
за предаването "Фокус ТЕХ" на радио "Фокус". Водещ : "Vivacom" представи нови комбинирани оферти за малък и
среден бизнес с до 30% отстъпка. Операторът предлага на едно място всичките си най-висококачествени
телекомуникационни услуги, от които се нуждае малкият и среден бизнес. По темата ра... 

Всички бенефициери, сключили договор с Държавен фонд "Земеделие" по мерките от Националната програма по
пчеларство (НПП) от прием 2022 г., могат да подават заявления за плащане от 13 юни 2022 г.Отчитането на
дейностите, насочени към сдружения, групи и организации на производители на пчелен мед, ще се извършва в
централно управление на ДФ "Земеделие" – Разплащателна агенция, ул. "Гусла" № 3. По вси... 

Дата: 09.06.2022 14:18
Медия: Новини.бг

Заглавие: Проект на ТПП-Добрич ще представи стратегия за културен туризъм в трансграничния регион
Констанца - Добрич
Дата: 09.06.2022 13:12
Медия: Добруджа

Заглавие: Българска фирма ще строи магистрала в Румъния
Дата: 10.06.2022 10:31
Медия: Arena media

Заглавие: Семейният бизнес от Ботевград, който привлече чуждестранен инвеститор
Дата: 10.06.2022 10:32
Медия: Botevgrad.NEWS

Заглавие: Мартина Кръстева: Vivacom пусна нови оферти за малкия и среден бизнес, които намаляват сметките
с до 30%
Дата: 10.06.2022 09:40
Медия: Фокус

Заглавие: Пчеларите подават заявления за плащане от 13 юни
Дата: 10.06.2022 06:39
Медия: Добрич Онлайн

http://dobrudjabg.com/novina/proekt-na-tpp-dobrich-shte-predstavi-strategiq-za-kulturen-turizym-v-transgranichniq-region-konstanca-dobrich/79167
http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=48843
http://botevgrad.news/2022/06/10/%D1%81%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%B9%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B5%D0%B2%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4-%D0%BA%D0%BE%D0%B9%D1%82%D0%BE-%D0%BF/
http://www.focus-news.net/opinion/2022/06/10/56746/martina-krasteva-vivacom-pusna-novi-oferti-za-malkiya-i-sreden-biznes-koito-namalyavat-smetkite-s-do-30.html
https://www.dobrichonline.com/novini/70151/pchelarite-podavat-zayavleniya-za-plashchane-ot-13-yuni


Първото в България изложение за луксозни и спортни автомобили - Sofia Festival of Speed (Фестивала на
скоростта в София), отвори врати на бул. "Цариградско шосе" 159, Benchmark Business Center, в София.
Електрохолд, част от най-големия публичен холдинг в страната - Еврохолд, e партньор на събитието. Експозицията
ще продължи до неделя, 12 юни. Входът е свободен. Ferrari, Maserati, Lamborghini, Merc... 

Строителните договори само с банкова гаранция, няма да има застраховкиПроект на финансовото министерство
за промяна на Закона за обществените поръчки е на път да сложи край на инхаус договорите за строителство,
каквито са сключвани от държавната компания "Автомагистрали" за пътищата. Освен това, ако мине през
парламента, той ще забрани за строителните договори да се сключват застраховки, оставяйки... 

Бойко Рашков отрече думите на Балабанов, че се канел да оглави КПКОНПИ, защото не се справял като вътрешен
министър Къщички в момента се строят в водни площи с парите за магистрала "Хемус". Големи фирми са получили
тези фирми, за да могат да правят подобни строежи. Има основания да се изправят редица лица на съд. Това каза
вътрешният министър Бойко Рашков в интервю за бТВ, излъчено в предаването "... 

По негови думи българският бизнес е редом до големите и модерни държави, в други е изоставащ и догонващВ
България може да видим и най-добрите и най-лошите примери за устойчиво развитие на ниво бизнес. В някои
отношения българският бизнес е редом до големите и модерни държави, в други е изоставащ и догонващ. Това
заяви екоминистърът Борислав Сандов пред businessnovinite.bg преди конференцията Зелен... 

хаджи Димитър СТАВРЕВ pan.bg По информация на dronamics.bg От българския производител и оператор на
карго дронове Dronamics получихме следното съобщение: "С гордост съобщаваме, че от 25 май 2022 г. сме
притежатели на нашия първи лиценз за карго дрон авиокомпания - сертификат за оператор на лек БЛА от ЕС
(LUC). LUC е признат във всички държави-членки на ЕС и предоставя на операторите на дронове зна... 

ЕК ще одобри нулевата ставка за горивата. Това стана ясно от изказване на финансовия министър Асен Василев в
рамките на бюджетната парламентарна комисия, която се зае с обсъждането на актуализацията на бюджета на
първо четене. Опозицията поиска данни за капиталовата програма и бе дадена почивка. Спор между
вицепремиера и финансов министър Асен Василев и Ваня Григорова от КТ "Подкрепа" се зароди по... 

Заглавие: Електрохолд подкрепи фестивала на скоростта в София
Дата: 10.06.2022 10:33
Медия: Frog news

Заглавие: Проект на финансовото министерство спира инхаус строителството
Дата: 10.06.2022 10:20
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Къщички се строят във водни площи с парите за магистрала "Хемус", схемата "Борисов" се
повтаряла
Дата: 10.06.2022 10:06
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Борислав Сандов: Изцяло българските големи компании са изоставащи в зелен аспект
Дата: 10.06.2022 09:55
Медия: Бизнес новините

Заглавие: БЪЛГАРСКАТА DRONAMICS СТАВА ПЪРВАТА КАРГО ДРОН АВИОЛИНИЯ, ПОЛУЧИЛА ОПЕРАТИВЕН
ЛИЦЕНЗ ОТ ЕС
Дата: 10.06.2022 09:46
Медия: Pan.bg

Заглавие: Асен Василев очаква от ЕК нулева ставка за бензина и дизела в България
Дата: 10.06.2022 11:06
Медия: Пирин press

https://www.frognews.bg/novini/elektrohold-podkrepi-festivala-skorostta-sofiia.html
https://trafficnews.bg/politika/proekt-finansovoto-ministerstvo-spira-inhaus-stroitelstvoto-247482/
https://www.flagman.bg/article/268593
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/borislav-sandov-izcjalo-balgarskite-golemi-kompanii-sa-izostavashti-v-zelen-aspekt.html
https://www.pan.bg/view_article-1-555892-bylgarskata-DRONAMICS-stava-pyrvata-kargo-dron-avioliniya-poluchila-operativ.html
https://pirinpress.com/%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%B5%D0%BA-%D0%BD%D1%83%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%BA/


Сигурността и предвидимостта не са най-важните неща за една компания в началото, казва изпълнителният
диpeĸтop нa АМРЕСО Opлин Paдeв e изпълнитeлeн диpeĸтop нa АМРЕСО и вoдeщ eĸcпepт в сферата на
eлeĸтpoмoбилнocтта и създаване на софтуерни решения за зapeждaнe нa eлeĸтpoмoбили в cвeтoвeн мaщaб. Като
сериен предприемач той стартира първата си компания, когато е едва на 17 години и я продава успешн... 

Строителният бранш е пред колапс. Над 400 фирми от общо 6000 в строителството вече са в реален фалит.
Очакваме това тримесечие броят им да се увеличи с поне още 500-600 засега. Това коментира в интервю за БТА
председателят на Управителния съвет на Камарата на строителите в България (КСБ) инж. Илиян Терзиев. С
отказа на парламента да приеме промените в Закона за обществените поръчки, свързани с инд... 

Автомобилният производител Volkswagen инвестирал 800 милиона долара за преоборудване на завода си в
Чатануга, Тенеси за производство на електромобили и нова лаборатория на стойност 22 милиона долара.
Volkswagen обмисля собствено за производство на батерии за електромобили в Северна Америка, подобно
операциите в Германия. Целта е да се облекчи предстоящият недостиг на батерии чрез собствено произво... 

На 4 юни в София приключи конкурса за стартиращи бизнес идеи на студенти "Академия за иновации 2022".
Инициативата се осъществява от Innovation Starter – най-голямото публично-частно образователно партньорство в
страната между организации от академичния, институционалния, корпоративния и неправителствения сектори.
"Аурубис България" е партньор заедно с "Веолия", Европейската инвестиционна банка и ... 

Автор: Едвин Сугарев Банковият фалит на България (corruptionbg.com) Продължение от втора част 6. Бизнес
банка, или банката на Красимир Премянов Може би най-тежкият проблем на банковата ни система по време на
катастрофата от края на 1996 г. е свързан с механизмите на рефинансиране и предоставяне на депозити от
страна на БНБ, ДСК и Българска пощенска банка (БПБ). Критериите, въз основа на които една... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Подходът на управляващите променя характера на пенсиите и насърчава неплащането на осигуровки, опасяват се
синдикати и работодатели "От 1 юли пенсията се превръща в нещо между пенсия и социално подпомагане." Това
заяви Ася Гонева от КНСБ по време на обсъждане на актуализацията на бюджета на Държавното обществено

Заглавие: Орлин Радев: Предприемачите трябва да са отворени и да се развиват със средата
Дата: 10.06.2022 08:46
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Строителният бранш е пред колапс, очертават се още много фалити
Дата: 10.06.2022 11:20
Медия: Експерт

Заглавие: Volkswagen инвестира 800 милиона долара за преоборудване на завод за производство на
електромобили в САЩ
Дата: 10.06.2022 10:50
Медия: Money.bg

Заглавие: Завърши "Академия за иновации 2022" – конкурсът за студенти-предприемачи, подкрепян от
"Аурубис България"
Дата: 10.06.2022 11:07
Медия: Индустриален клъстер Средногорие

Заглавие: Банковият фалит на България-трета част
Дата: 10.06.2022 10:12
Медия: Под лупа

Заглавие: Пенсиите хем пенсия, хем социално подпомагане. Ще се наложи вдигане на осигуровки
Дата: 10.06.2022 08:16
Медия: ВерсиЯ.бг

https://www.investor.bg/imenata-na-biznesa/107/a/orlin-radev-predpriemachite-triabva-da-sa-otvoreni-i-da-se-razvivat-sys-sredata-353842/
https://www.expert.bg/macroview/economy/stroitelnijat-bransh-e-pred-kolaps-ochertavat-se-oshte-mnogo-faliti-1766148.html
https://money.bg/companies/volkswagen-iska-da-proizvezhda-baterii-za-eketromobili-v-severna-amerika.html
https://srednogorie.eu/%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%88%D0%B8-%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-2022-%D0%BA%D0%BE%D0%BD/
http://burgas-podlupa.com/%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%84%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D1%80%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82
http://www.versia.bg/2011-03-11-19-22-20/4-2011-03-09-08-53-52/63689-2022-06-10-06-17-33


осигуряване в бюджетната комисия към парламента, цитирана от "Труд". "Приносът на хора... 

Водата в редица градове на страната ще поскъпне с 30-40% от 1 юли. Това предвиждат предварителните разчети,
които са обсъдени в КЕВР, съобщава "Труд". Предвиденото увеличение в бизнес плана на "ВиК-Варна" ООД за
2022 г. е с 40% повече спрямо цената за 2021 г., т.е. от 3,251 лв. /с ДДС/ на 4,548 лв. /с ДДС/. През 2026 г. цената на
ВиК услугата във Варна се предвижда да скочи с 66% спрямо тази за 20... 

КНСБ винаги е считала, че фискалната политика трябва да оказва влияние върху формирането на съвкупното
търсене с цел насочване на производството и заетостта към потенциалното си равнище и повишаване на
благосъстоянието на всички икономически единици. Ролята на съвкупното търсене винаги трябва да бъде водеща,
тъй като то е най-значимият макроикономически фактор, който движи реалният растеж на иконо... 

Дейта център на Нетера свързва Западна Европа с Близкия изток и АзияЗа първи път в 20-годишната история на
БАСКОМ 40% от състава на борда са жени, стана ясно на годишното общо събрание на асоциацията, която
обединява голяма част от софтуерната индустрия у нас. "35% от заетите в софтуерния сектор в България са жени.
Удовлетворен съм, че вече това е отразено и в състава на УС на БАСКОМ", каза преизб... 

Големият въпрос сега е дали сектор, който премахна стотици хиляди работници в разгара на пандемията, може да
ги върнеДългоочакваният бум на пътуванията след блокиранията заради Covid бързо се превръща в крах за
летовниците, тъй като европейската авиационна индустрия се бори да преодолее осакатяващия недостиг на
персонал и трудови конфликти, принуждавайки авиокомпаниите да отменят стотици полети пр... 

Последните години ни изправиха пред много кризи – и пандемията, и войната в Украйна, и ръстът на
енергоносителите и цените, и осъзнаването колко важна е ресурсната ни независимост…Поне нас, българите,
болезнените теми ни разделят жестоко, за съжаление. Вместо да ни обединяват, кризите сякаш ни
противопоставят повече. А би трябвало да гледаме отвъд краткосрочния хоризонт на кризите, да имаме здрави... 

Не е реформа спорът за началото на учебната година, а загубено ефективно време, защото най-важното е какво
се учи и какви методи се използват За актуализацията на бюджета и липсата на допълнителни пари за училищата
и детските градини, с които те да посрещнат главоломно растящите цени на гориво, ток и храни, говорим с Диян
Стаматов, който освен директор на 119. СУ "Акад. Михаил Арнаудов", е и общи... 

Заглавие: Готвят ни страшна секира с цената на водата!
Дата: 10.06.2022 10:43
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: КНСБ: Считаме така предложената актуализация на Бюджет 2022, като твърде ограничена откъм
обхват и амбиция
Дата: 10.06.2022 10:37
Медия: Видин вест

Заглавие: Над една трета от заетите в софтуерния сектор у нас са жени
Дата: 10.06.2022 10:08
Медия: TechNews

Заглавие: Стачки и недостиг на работна ръка вещаят летен хаос по европейските летища
Дата: 10.06.2022 08:31
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Димитър Цоцорков: Трябва да гледаме отвъд краткосрочния хоризонт на кризите
Дата: 10.06.2022 11:21
Медия: PIA-news

Заглавие: Диян Стаматов, председател на Съюза на работодателите в системата на народната просвета, пред
"Труд": Има риск от затваряне на детски градини
Дата: 10.06.2022 08:00
Медия: Труд

https://www.standartnews.com/biznes/gotvyat-ni-strashna-sekira-s-tsenata-na-vodata-495036.html
http://vidinvest.com/2022/06/10/%D0%BA%D0%BD%D1%81%D0%B1-%D1%81%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D1%82%D0%B0%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B0%D0%BA%D1%82%D1%83%D0%B0/
https://technews.bg/article-144060.html
https://www.bloombergtv.bg/a/8-novini-ot-sveta/107406-stachki-i-nedostig-na-rabotna-raka-veshtayat-leten-haos-po-evropeyskite-letishta
https://pia-news.com/dimitar-tsotsorkov-tryabva-da-gledame-otvad-kratkosrochniya-horizont-na-krizite/
https://trud.bg/%D0%B4%D0%B8%D1%8F%D0%BD-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D1%8E%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D1%81%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5/


ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Сенатът трябва да одобри номинацията на бъдещия посланик на САЩ у нас Бивш посланик на САЩ в Хърватия и
Хаити ще замени Херо Мустафа като ръководител на американската мисия в България. В сряда президентът Джо
Байдън номинира за поста Кенет Мъртън, който е висш дипломат от ранг "кариерен министър". Преди да
пристигне у нас обаче, номинацията му трябва да бъде одобрена от Сената. Херо Мустафа дойде ... 

Смяната на посланика на САЩ у нас е нормална и рутинна. Абсурдни и нелепи са тълкованията за връзка със
смяната на посланика с вътрешните събития в страната. Иска ми се да разсеем тези целенасочени манипулации.
Това заяви пред БНТ Елена Поптодорова, вицепрезидент на Атлантическия клуб в България. Тя уточни, че
системата за смяна на посланик на САЩ съществува от десетилетия. Мандатът на всеки един ... 

Смяната на посланика на САЩ у нас е нормална и рутинна. Абсурдни и нелепи са тълкованията за връзка със
смяната на посланика с вътрешните събития в страната. Иска ми се да разсеем тези целенасочени манипулации.
Това заяви в ефира на БНТ Елена Поптодорова, вицепрезидент на Атлантическия клуб в България. Тя уточни, че
системата за смяна на посланик на САЩ съществува от десетилетия. Мандатът на всеки... 

Какво е поискал министърът на МРРБ в рамките на 3,9 млн. лв.? От "Продължаваме промяната" публикуваха чрез
медиите документа с подробно описание. В документа са описани допълнителните средства, поискани от
Караджов като министър. Документът е входиран на шести юни тази година и носи подписа на Караджов, заявяват
от Продължаваме промяната. От партията изпращат документа във връзка с изказването на ... 

538 524 689 са отчетените заразени с до момента, като 95,01 на сто от тях или 511 656 919 души са оздравели,
като този показател отбеляза рязък ръст на 17 май, показва статистиката на Worldometers. Жертви на заразата до
моментаса станали 6 327 653 души или около 1,17 от всички регистрирани случаи. Активните инфекции са над 20,5
милиона. 36 684 пациенти са в тежко състояние. От края на януари се на... 

"Каквото сабя покаже в политически аспект". Това заяви вътрешният министър Бойко Рашков пред БТВ за
евентуалното му назначаване на нов шеф на Антикорупционната комисия. Нека се задвижи процедурата, а не
само да слушаме намерения за КПКОНПИ, настоя Рашков, който определи предлагания му шефски пост като
предизвикателство. "Аз не знам този млад човек откъде си ги измисля тези неща, които лансира в пу... 

Заглавие: Още на 16 г. Кенет Мъртън знаел, че ще бъде дипломат, сменя Херо и Хаити със София
Дата: 10.06.2022 10:31
Медия: 168 часа

Заглавие: Елена Поптодорова: Смяната на посланика на САЩ у нас няма връзка с вътрешните събития
Дата: 10.06.2022 10:07
Медия: ПИК

Заглавие: Смяната на посланика на САЩ е рутинна, нелепи са други твърдения
Дата: 10.06.2022 09:30
Медия: Топ новини

Заглавие: От "Продължаваме промяната" публикуваха истината за поисканите от МРРБ 3,9 млн. лв.
Дата: 10.06.2022 06:06
Медия: Пирин press

Заглавие: Коронавирусът по света: САЩ с най-много заразени и починали за денонощие
Дата: 10.06.2022 01:25
Медия: Actualno.com

Заглавие: Рашков каза какво ще прави в КПКОМПИ
Дата: 10.06.2022 10:43
Медия: Агенция Стандарт

https://www.168chasa.bg/article/11780932
https://pik.bg/%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BF%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%BC%D1%8F%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D0%B2%D1%80%D1%8A%D0%B7%D0%BA%D0%B0-%D1%81-%D0%B2%D1%8A%D1%82%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D1%8A%D0%B1%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%8F-news1109497.html
https://topnovini.bg/novini/885099-smyanata-na-poslanika-na-sasht-e-rutinna-nelepi-sa-drugi-tvardeniya
https://pirinpress.com/%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D1%8F%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D1%83%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%BA%D1%83%D0%B2%D0%B0/
https://www.actualno.com/america/koronavirusyt-po-sveta-sasht-s-naj-mnogo-zarazeni-i-pochinali-za-denonoshtie-news_1765994.html
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/rashkov-kaza-kakvo-shche-pravi-v-kpkompi-495033.html


"Схванахте ли най-сетне, какви хора ви управляват?" Когато председателят на Парламента закри заседанието, в
което властта беше предадена на Кирчо, и удари звънеца, трябваше да каже – ПРОДАДЕНО!Точно това се случи:
някакви момчета дойдоха от нищото и получиха безплатно държавата. Никаква идеология, дори най-дърварска –
чист алъш-вериш.Без същинска политика, дори политическо говорене липсваше.Бизнес... 

Овладяването на здравния пункт на "Капитан Андреево" е било финалният повод за това Слави Трифонов да
изтегли министрите си от кабинета. Това заяви в предаването "Денят започва" депутатът от "Продължаваме
промяната" Росен Костурков, който е и зам.-председател на Комисия по земеделието, храните и горите. Той
коментира, че управляващите ще направят всичко възможно държавата да продължи да контролира... 

Сватба като от приказките вдигнаха Иван Лечев и бившата му съпруга, Оля Маркес де Карденас (по-известна у нас
като Оля Лечева от "Трамвай №5). Синът им, Иван Лечев-младши , се ожени на цели две церемонии за красивата
англичанка Тери. Първата е била преди месец в Англия, където младоженецът живее от около 15 години. Втората
и по-пищна от двете се състоя на 3 юни в замък до Барселона (приказно краси... 

Автор: Едвин Сугарев Банковият фалит на България (corruptionbg.com) Продължение от първа част ІІ. Банковите
фалити Криминалният институционален генезис на частния банков сектор след 1989 г. е показателен. Той създава
условия за най-фрапантната банкова афера в българската история, свързана в буквалния смисъл на думата с
ограбването на целия български народ и с фалита не само на банките, но и на сам... 

Автор: Едвин Сугарев Банковият фалит на България (corruptionbg.com) І.Как се стигна до банковата катастрофа?
Банковата катастрофа от 1996–1997 г. е явление от такъв мащаб и значение за бъдещото развитие на България,
че е напълно изключено да зависи от субективни и случайни фактори. До втората национална катастрофа в
годините на прехода[1] се стига благодарение на дълга серия от действия и решения,... 

Овладяването на здравния пункт на "Капитан Андреево" е помогнало на това Слави Трифонов да изтегли
министрите си от кабинета. Това заяви в "Денят започва" депутатът от ПП Росен Костурков, който е и зам.-
председател на Комисия по земеделието, храните и горите. Той е уверен, че ще направят всичко възможно
държавата да продължи да контролира пункта "въпреки всичките заплахи и всичкият натиск, който с... 

Заглавие: Кеворк Кеворкян: Продадено!
Дата: 10.06.2022 10:34
Медия: Nbox

Заглавие: 'Финалната ескалация със Слави дойде, когато овладяхме пункта на Капитан Андреево'
Дата: 10.06.2022 10:31
Медия: OFFNews

Заглавие: Синът на Иван Лечев вдигна сватба като от приказките в замък - ето младоженците и красивата бивша
съпруга на Иван (Снимки):
Дата: 10.06.2022 10:22
Медия: За жената

Заглавие: Банковият фалит на България-втора част
Дата: 10.06.2022 10:12
Медия: Под лупа

Заглавие: Банковият фалит на България - първа част
Дата: 10.06.2022 10:12
Медия: Под лупа

Заглавие: Костурков, ПП: ИТН са обвързани с престъпния свят, говори се за връзка межу Трифонов и Таки
Дата: 10.06.2022 11:21
Медия: Гласове

Заглавие: Банковият фалит на България - част пета
Дата: 10.06.2022 11:11

https://www.nbox.bg/2022/06/%D0%BA%D0%B5%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%BA-%D0%BA%D0%B5%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%BA%D1%8F%D0%BD-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%BE/
https://offnews.bg/politika/finalnata-eskalatcia-sas-slavi-dojde-kogato-ovladiahme-punkta-na-kap-778678.html
https://www.zajenata.bg/%D1%81%D0%B8%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD-%D0%BB%D0%B5%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B1%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D0%BC%D1%8A%D0%BA---%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D1%88%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%BF%D1%80%D1%83%D0%B3%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD-%28%D1%81%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%BA%D0%B8%29-news156055.html
http://burgas-podlupa.com/%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%84%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B2%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B0-%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82
http://burgas-podlupa.com/%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%84%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B0-%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82
https://glasove.com/intervyuta/kosturkov-pp-itn-sa-obvarzani-s-prestapniya-svyat-govori-se-za-vrazka-mezhu-trifonov-i-taki
http://burgas-podlupa.com/%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%84%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%B0


Автор: Едвин Сугарев Банковият фалит на България (corruptionbg.com) Продължение от част четвърта. 12. ФТААД,
или по какво си приличат финансовите къщи и пирамиди Когато в обществото, в медиите и в парламента се водеха
горещите спорове кой носи отговорността за милиардите левове, ограбени от българските граждани чрез т.нар.
финансови пирамиди, основният аргумент в защита на БНБ бе, че пирамидите са... 

Медия: Под лупа
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